





中国认可 国际互认 检测 TESTING CNAS L1166

检验检测报告

TEST REPORT

No.2022GS0788

77 - 100	产	品	名	称:
----------	---	---	---	----

铝合金钢丝绳压制索具

Name of Product:

受检单位:

Inspected Body:

生产单位:

南通兆鑫钢绳索具有限公司

Producer:

委托单位:

瑞氪维尔工业科技(上海)有限公司

Client:



注意事项

- 1、本检验机构保证检验检测的科学性、公正性和准确性,对检验 检测的数据负责,并对委托单位所提供的样品和技术资料保密。
- 2、本检验检测报告无主检、审核、批准人签字,或涂改,或未盖 本检验机构"检验检测专用章"无效。
- 3、未经本检验机构允许,不得以任何方式复制本检验检测报告; 经同意复制的检验检测报告,应全文复制并经本检验机构加盖检验检测 专用章确认后方有效。
- 4、送样委托检验,本检验机构仅对来样负责。样品及其相关信息 由委托方提供。
- 5、对委托检验检测结果有异议的,请于收到检验检测结果之日起十五日内向本检验机构提出;逾期未提出异议的,视为认可检验检测结果。
- 6、受检剩余样品务必在收到本检验检测报告十五日内(时效期短的按有效期限)领取,逾期不领,将按本检验机构规定处理。

检验检测报告

TEST REPORT

共2页第1页

Page 1 of total 2 pages

b.2022GS0788				Page 1 of total 2 pages	
产品名称			型号规格 Type	13 6×37M-FC 1770MPa	
Name of Product	铝合金钢丝绳压制索具		商标 Trade Mark	, 	
委托单位 Applicant	名称 Name 瑞氪维尔工业科技(上海)有限公司		检验检测类别 Test Type	委托检验	
	地址 Address	中国(上海)自由贸易实验区祖冲之路 1077号2幢5楼3501室	委托书编号 Proxy No.	2201657	
生产单位 Manufacturer		南通兆鑫钢绳索具有限公司	委托日期 Entrusted Date	2022-08-03	
样品数量 Sample Quantity		1件	生产日期或 出厂批号 Date of Production or Number		
样品等级 Product Grade			检验检测日期 Inspection Date	2022-08-04	
样品状态 Sample State	# = 18	符合检验要求	检验检测地点 Test Site	南通市质检所•南通市国强路	
检验检测依据 Inspection Base	YB/T 4	4507-2017《钢丝绳索具拉力试验方法》			
判定依据 Judgment Base	GB/T :	30589-2014《钢丝绳绳端 套管压制索具	;》		
检验检测结论 Conclusion	村	∮品经检验,所检项目符合GB/T 30589-2	2014标准规定的基	期: 2022-08-05	
备注 Note				MARTINE HIP	

批准:

考虑

审核:

Checked by

伯谷艳

编制或主检:

Edited or Tested by

如小树

验检测结果 检

Test Results

No. 2022GS0788

共2页第2页 Page 2 of Total 2 Pages

序号	检验检测项目	单位	技术要求	检验检测结果	单项 评价
1	破断拉伸试验	kN	≥88. 2×90%	96.4(断5股)	合格
备注					



Points for Attention

1.The Institute is responsible for the testing date and ensures all test are scientific, just and accurate. It promises to keep samples and technical information provided by the client confidential.

2. The report is invalid without the signature of chief controller, examiner and approver, or if being altered, or without the special test seal of the testing body.

3. Without the permission of the Institute, the test report is prohibited copying in any way; under permission of the Institute, the test report shall be copied in full text and will be valid upon confirmation of the Institute after being stamped with the special test seal.

4.For the entrusted sample tests, the Institute is only responsible for the delivered samples. Sample and related information were provided by the client.

5.Any objections to the test report should be proposed to the Institute within 15 days from the date of receipt of the report. Any failure to do it within the time limit will be regarded as acceptance of the report.

6.The remained sample should be got back within Fifteen days from the date of receipt of the report. The sample with limited expiration date will be got back according to its limitation period and otherwise be disposed of according to regulations of the Institute.



.